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MØDE DATO 

18.november 2020 
 

STED 

Høng Skole 

 
INDHOLDSFORTEGNELSE 

Skolebestyrelsesmøde 

 

 

 

Referat af skolebestyrelsesmøde onsdag d. 18. november fra 19.00-21.00 

Tilstede Bettina Mortensen, Thomas Olsbro, Kristoffer Wellejus, Asdis Christiansen, Louise 

Røngaard, Allan Mortensen, Gitte Kallehauge, Brian Hyldig, Bo Christiansen.  

Hvornår Hvem Hvordan Hvad 

19.00 Alle B Godkendelse af dagsorden 

Dagsordenen blev godkendt. Der var kort diskussion om man evt. 

skal udvide møderne for at nå de indholdsrige dagsordener, men 

der blev enighed om at forsøge at holde tidsplanen. 

19.00-19.30 Alle I Korte meddelelser 
 Elevråd: Elevrådet organiserer sig i disse tider 

anderledes. De deler sig op i mindre arbejdsgrupper, så de 

kan arbejde med flere emner på en gang, og så de 

begrænser antallet af kontakter. 7. årgangs skolefest er 

aflyst/udskudt. Der var en undren over tilrettevisninger, 

når klasser brugte andre klassers frikvartersrum udenfor 

frikvarterene.  

 Pæd. Råd/skolemøder: Fokus på corona, økonomi 

og psykisk arbejdsmiljø.  

 Medudvalg: fokus på corona, økonomi og arbejdsmiljø  

 Formanden: Har medvirket i skolestrategi-arbejdet.  

 Ledelsen: Har modtaget bekymring om vikardækning 

og lærerfravær. Gennemgang af fraværs- og vikarstatistik. 

Plan for videreudvikling af vikarkorps præsenteret  

19.30 – 19.40 PT I Indskrivning til børnehaveklassen, status på elevtal 
Mange mulige opskrevne. Tallet var pt. så lavt, at vi venter til december med 

en endelig optælling.  
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19.40-20.05 PT/As

dis 

I Opfølgning på mobilpolitik.  
De respektive delråd har behandlet elevrådets forslag. Der er stor 

forståelse for ønsket, men også en god effekt af en restriktiv 

mobilpolitik. Der blev ikke opnået helt enighed i de respektive delråd. 

Skolebestyrelsen besluttede derfor midlertidigt at suspendere den 

gældende mobilpolitk, så 5. – 9. årgang får udleveret deres mobiler i 

12-pausen. Da der på både medarbejderside og flere 

forældrerepræsentanter var forbehold for beslutningen evalueres 

gennemførelsen af lempelsen på decembermødet.  

20.05 -20.25 Bettin

a  

D Udkast kostpolitik: Bettina fremlagde første udkast til en 

kostpolitik. Drøftelsen gik på, at det var godt, at den gode adfærd blev 

fremhævet. Der var tydelige signaler til fremtidige forældre, elever og 

medarbejde, såvel som nuværende. Der var ros for at der ikke var 

”løftede pegefingre” Bettina tager indsparkene med retur, og sender 

udkastet forbi elevrådet (og delrådene? ) inden endelig behandling på 

skolebestyrelsesmødet.  

20.25-20.55 PT I Økonomi, budgetopfølgning, herunder SFO 
SFO falder i budgettal med 500.000 til næste år. Det er dækket allerede 

ved personaleafgang og lukningen af Stjernehuset. Skolen balancerer 

pt. Der har været massive besparelser på personalesiden, og det har sat 

sit præg på efteråret.  

20.55-21.00 Alle D Evt.  

 

  


